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The following images are examples from an on-going
project spanning 2 summers in the campgrounds of Austria.
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The nature of camping......
“The tensions between regulated mobility, a closeness to nature and the
standardised consumption of landscape is the inspiration for this photographic
documentation of Austrian campgrounds. Nature de-luxe is a continuation of an
on-going interest in the intermixture of urban areas, nature and “wilderness”. Two

aspects come to the fore with particular clarity in the following Austrian camping series: the
ambivalent and artificial relationship of the camper to nature and landscape, as well as the
diverse tendencies of settlement in a form of accommodation, the material nature of which is
utterly directed towards mobility.”

“Die Spannung zwischen reglementierter Mobilität, Naturnähe und normiertem
Landschaftskonsum ist das Thema dieser fotografischen Serie  österreichischer Campingplätze.
Natur de-luxe ist eine Erweiterung einer künstlerischen Auseinandersetzung mit den
Vermischungsgraden zwischen Stadtraum, Natur und “Wildnis”. Im vorliegenden Set eines
österreichweiten Campingplatz-Zyklus treten zwei Aspekte dieser Mensch-Umwelt-Beziehung
besonders deutlich hervor: das ambivalente und künstliche Verhältnis der Camper zu Natur und
Landschaft sowie die diversen Tendenzen der Sesshaftigkeit einer in seinen Materialeigenschaften
durch und durch auf Mobilität ausgerichteten Behausung.”

Gabriele Kaiser, Architektur Aktuell, November 2000
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All images 80x80 and 75x93 cm, edition of 3.
+ Portfolio edition of 5, 30x40 cm.natur de-luxe


